
Referat styremøte Svennevikheia og Lussevika Velforening  

Tidspunkt:  Tirsdag 7.9.2021 kl 18:00 
Sted:   Edlandsgeilane 20, Ålgård 

Tilstede:  Anita Oftedal, Ole Bjørn Maråk, Lise Storhaug Ekeland, Ole Petter Thingbø og Oddfrid 

Gjesdal Braut.  

 

Sak 1: Referat forrige møte 

- Budsjett 2022 lages etter årsmøte 

 

Sak 2: Ny Miljøstasjon / bedring av trafikksituasjonen ved eksisterende 

Det planlegges en ny miljøstasjon i området nede mot havnen i nærheten av der det var en kontainer 

også tidligere. I tillegg til å sette opp nye kontainere spør vi Maren om å flytte en eller to av de 

kontainerne som i dag står ved ballbingen ned dit for å gi bedre trafikksikkerhet rundt 

lekeområdet/ballbingen. I tillegg rydder vi i buskas rundt lekeområdet under dugnaden også dette 

for å bedre trafikksikkerheten. Aksjon: Anita er i kommunikasjon med Maren.  

 

Sak 3: Gapahuk 

TT anlegg er i gang med graving og alt ligger derfor til rette for at gapahuken settes opp under 

høstens dugnad. Vi har enda ikke mottatt kostnadsoverslag for betong. Det vil være en stor fordel om 

materialene kommer som pre-cut. Alternative griller er vurdert og lignende grill som er satt opp i 

Furulunden bestilles (rustfritt, vedlikeholdsfritt og opptil 20 personer).  

Aksjon: Anita purrer kostnadsoverslag på betong, sjekker om materialene kommer som pre-cut og 

bestiller grill.  

 

Sak 4: Høstens dugnad 16. oktober 

Her trenger vi noen flere som kan være med å hjelpe med organiseringen av arbeidet. Arbeidet som 

planlegges: 

- Skoging, rydding langs vei. Ole Petter tar befaring med Espen på forhånd for å se hvor det 

trengst beskjæring (helgen ved ekstraordinært årsmøte).  

- Bygge gapahuken Vi prøver å få en ansvarlig til denne oppgaven 

- Tappe ned hoppeputen tappes (TT anlegg setter ned noen steiner rundt slik at ingen er 

uheldige og skader puten i vintersesongen).  

- Volleyballnett skal tas ned 

Aksjon: Ole Petter gjør nødvendige organiserer og gjør nødvendige småinnkjøp 

 

Sak 5: Ekstraordinært årsmøte i september 

Ekstraordinært årsmøte avholdes søndag 26/9 kl 12.00 på Betel. Eneste sak på agenda er 

reguleringsarbeidet. Møtet deles opp i 2 deler;  

- informasjonsdel 

- «Årsmøtedel» inkl. avstemming over forslagene som er kommet inn.  

 

De spørsmål og kommentarer som er kommet inn videreformidles til kommunen (Ole Bjørn)  

Samme forslag til vedtak som ble fremmet på det ordinære årsmøtet er fremmet denne gang. 

Sittende styret utarbeider sitt forslag innen fredag og sender alt ut til medlemmene inkl. formell 

innkalling innen fristen, 14 dager før møtet (Oddfrid) 

Sak 6: Annet 



- Vask av toaletter. Disse vaskes ukentlig frem til det ekstraordinære årsmøtet. Deretter 

fjernes nøkkel og toalettene holdes stengt til våren. 

- Kjøp av plenklipper. Anita kjøper inn en plenklipper til å klippe rundt hoppepute etc. Til våren 

ønsker vi å engasjere en ungdom til å gjøre dette arbeidet.  

- Opprette teamsgruppe for styret for deling av dokumenter (Oddfrid) 

- Lage sjekkliste til årsmøte (Oddfrid) 

- Aktivitetsoversikt legges ut på teams (Oddfrid) 

 

Neste styremøte fredag 24.9.2021 kl 19.00. 

 

 

 

 

 

 


